
Referat generalforsamling i Golfvængets grundejerforening mandag den 30/4-2018 

 

Punkt 1. Rene nr. 38 blev valgt til dirigent 

        Brian nr. 12 blev valgt til referent 

        Rene konstaterer at der er indkaldt rettidigt til generalforsamlingen. 

 

Punkt 2. Formandens årsberetning 

Bestyrelsens beretning 2018 

Siden sidste generalforsamling i Grundejerforeningen Golfvænget har bestyrelsen været igennem grundige 

overvejelser om bestyrelsens størrelse skulle ændres grundet den meget lave deltagelse i 

generalforsamlingen og det faktum at det var umuligt at få valgt nok personer ind i bestyrelsen til at dække 

behovet jf. vores vedtægter. Der manglede både et bestyrelsesmedlem og en suppleant. Efter 

generalforsamlingen indvilligede Brian (#12) i at træde ind i bestyrelsen og dermed var alle 5 pladser besat, 

men den ene suppleant plads blev ikke besat. Fordi Brian indvilligede i at indgå i bestyrelsen, har vi til 

gengæld manglet en revisor, men har benyttet vores revisor suppleant. Der skal lyde en stor tak til Brian for 

at ville deltage for i bestyrelsesarbejdet. 

En anden konsekvens af den lave tilslutning til grundejerforeningsrelaterede aktiviteter, er at vi har 

besluttet af aflyse arbejdsdagen og i stedet budgetteret med ekstern assistance til at ordne fællesarealerne. 

Over de sidste 3 – 5 år er der kommet færre og færre deltagere og det har til sidst været de samme år efter 

år, som har stået for det imens andre beboere i stedet har valgt at koncentrere sig om deres egne 

matrikler. 

Der er også blevet diskuteret hvad der kan gøres med de revner vi kan se i vejen i de revneforseglinger der 

tidligere er lavet og det er tydeligt at der skal gøres noget snart for at sikre at belægningen ikke tager mere 

skade. Det er usikkert hvor dyrt det vil blive, men bestyrelsen vil få det klarlagt i løbet af sommeren. Dette 

vil blive diskuteret under budget 2018 – 2019. 

 

Punkt 3. årsregnskab blev gennemgået og godkendt. 

 

Punkt 4. Budget blev fremlagt og der blev redegjort for hvorfor der er en forhøjelse af kontingentet på 100 

kr. pr. år (se årsberetning ) Budget blev godkendt 

  

Punkt 5. Der blev vedtaget en stigning i kontingent på 100 kr.    

 

Punkt 6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 



Rene nr. 38 modtog genvalg og nye i bestyrelsen er Astrid nr. 25 og Henrik nr. 42. Velkommen til de 2 ny, 

rart at se der er nogle friske øjne der vil ligge et stykke arbejde i vores forening. 

Tom nr. 16 og Jacob nr. 31 er valgt til suppleanter 

 

Punkt 7. Claus nr. 33 blev valgt til billagskontrolant og Jørgen nr. 3 blev valgt til suppleant for dette. 

 

Punkt 8. Nr. 11 har haft kontakt med golfklubben omkring beskæring af træer ud mod golfbanen. De ønsker 

træerne skåret ned for at få sollys ind på grunden. Der vil blive taget kontakt til de berørte husstande af nr. 

11 som vil stå for dialogen med golfklubben. Dette gælder de grunde der grænser op til banen. 

 

 

 

 

 


